
-Printzipioz, guk eskaintzen dugun zerbitzuak ez du behar edo arazo bat
konpontzen, baina egia da pandemia egoera honetan gizakiak garenez, askori
lagunekin denbora pasatzea gustatzen zaigula eta faltan botatzen ditugula
pandemia baino lehenago egiten genituen planak. Honi konponbide bat
jartzeko sortu dugu gure enpresa (diskoteka bat), covid-19arekin kutsatzeko
arriskurik edukiko ez duen espazio bat.

Gu beste konpainia edo enpresengandik bereizten gaituen alderdi
innobatzaile eta berria, covid-19aren ondorioz egin ezin diren festak gure
lokalean ospatzeko aukera segurua da .
Beranduago sakonago azalduko dugun bezala, gure lokalak birusaren
kutsatze aukerak kentzan ditu. Hau lortzeko, banatuta egongo diren gela
gardenak edukiko ditugu taberna edo pub batek dituen gauza guztiekin. Beste
enpresek ez dute covidaren inguruan horrelako segurtasun bat eskaintzen,
beraz gure aukeratuko dute beste bat baino lehenago.


